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Malmö 2018-03-20 
 
SFI – skandalerna 
 
Skandalerna angående den upphandlade SFI-verksamheten avlöser varandra. Det saknas behöriga 
lärare, kuratorer och modersmål. Fakturorna saltas och vinstintresset tillåts gå före sfi-elevernas 
behov.   
 
I Astars senaste årsredovisning framgår att bolaget sålt tjänster på flera håll i landet för 338 
miljoner kronor under det senaste året. Efter att Thorengruppen tagit ut 51 miljoner kronor, 
varav 34 miljoner är aktieutdelning som gått till ägarna, har Astar gjort en vinst på 16 miljoner 
kronor efter skatt. 
 
För att kunna garantera kvalité och att skattepengarna går till verksamhet inte vinst måste Malmö 
stad ta ett större ansvar. Mer av verksamheten måste vara i kommunalregi och det måste finnas 
en plan för att på några års sikt kunna återta all vinstdrivande SFI-verksamhet i egenregi. 
 
Den 31 juni löper kontrakten ut för den upphandlade SFI - verksamheten. 
Min fråga till Juan Espita (S) är: 
 

- Kommer du ta ansvar för att det finns någon plan för att SFI-verksamheten ska återgå i 
Malmö stads regi? 

 
 
Martina Skrak (V) 
 


